
 

 
 
 
 

 

 

 

Sommargågator har blivit ett populärt sätt att skapa mer trivsel och en mer levande 

stadskärna, samtidigt som man bidrar till ökad lönsamhet för handel och restaurangnäring. 

Det finns mycket positiva exempel från de städer som prövat men det finns också försök som 

visat sig mindre lyckade.  

 

Forskning kring sommargågator visar att konceptet fungerar allra bäst om initiativet kommer 

”underifrån” det vill säga från de handlare och krögare som bedriver verksamhet på de 

aktuella gatorna. Det är avgörande för om en sommargågata lyckas att näringsidkarna är med 

på idén och deltar aktivt i utformning och genomförande.  

 

Konceptet sommargågata kan vara något som passar i Lunds stadskärna. Väl genomtänkt kan 

det innebära en trevlig upplevelse av staden för lundabor och turister, samtidigt som det 

gynnar handeln och besöksnäringen. Vi föreslår därför att tekniska förvaltningen får i 

uppdrag att göra en fördjupad analys av hur vi kan gå vidare med sommargågator i Lund.  

 

Vänsterpartiet föreslår Tekniska nämnden besluta  

 

att ge Tekniska förvaltningen i uppdrag att i samarbete med Handelsföreningen och Visit 

Lund undersöka möjligheten att införa sommargågator i Lunds tätort. 
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